
 رجب زاده: 
کمک داور زحمات ما 

را به باد داد
ره  دربا سرمربی فجرسپاسی 
خیبر  بل  مقا تیمش  ی  و تسا
خرم آباد می گوید: »بازی محکم 
و پرفشاری بود و دو تیم خیبر 
باد و فجرسپاسی هر جا  خرم آ
که با هم بازی انجام دهند بازی 
درگیرانه و محکمی را به نمایش 

می گذارند.«
او با انتقاد از عملکرد داوری این 
طور می گوید: »اینجا می گویم که 
کمیته محترم داوران و آقایانی 
که مسئول داوری هستید چطور 
سر تیم من را می برید؟ چرا 
داور گل سالم و صددرصد ما را 
آفساید گرفت؟ چرا پنالتی نیمه 
اول ما گرفته نشد؟ حق تیم من 
با عملکرد داور خورده شده.  
یکسری مسائل دست من نیست 
و من چه کار کنم وقتی گل سالم 
تیمم را قبول نکردند و یا پنالتی 
واضح ما را نگرفتند. کسانی هم 
هستند که منتظرند تا تیم من 
تشکیل  جلسه   ، نگیرد نتیجه 
دهند که تیم فلان بود یا فنی 
خوب نبود. فقط امیدوارم کمک 
داور با وجدان راحت بخوابد 
چرا که همه زحمات تیمم را به 

باد داد.«
 

سرمربی خلیج فارس:  
چرا مردم ماهشهر 
باید سرطان بگیرند

تیم  بی  سرمر تی  ا قنو سی  مو
هشهر  ما رس  خلیج فا ل  تبا فو
درباره پیروزی پرگل تیمش مقابل 
امید وحدت مشهد می گوید: »در 
بازی با امید وحدت، پنج گل زدیم 
و شاید تمام گل های ما بر اساس 
برنامه تاکتیکی مان در دو هفته 
اخیر بوده و به این صورت نبود 
که فی البداهه گل زده باشیم.« 
او انتظار حمایت بیشتر مسئولان 
را دارد: »بالغ بر ۲۰ پتروشیمی 
در شهر ماهشهر داریم و بارها 
و  م  ه ا کرد را  ین صحبت ها  ا
تکراری شده اند ولی متأسفانه 
پتروشیمی هایی که باید بیایند 
کمک حال نماینده شهرستان 
و فرماندار باشند، نمی آیند. اگر 
بخواهیم باز مصاحبه های تندی 
که چرا  یند  می گو  ً قطعا کنیم 
مصاحبه کردید و چرا این اتفاق 
افتاد. چرا مردم ما باید انواع و 
اقسام آلایندگی از سرطان و... را 
بابت آلایندگی پتروشیمی ها مبتلا 
شوند ولی نباید از یک استادیومی 
که حق یک درصدی ماهشهر 

است، برخوردار باشند.«
 

جمشیدیان: پیروزی 
بزرگی بود

بی  سرمر ن  یا جمشید حمد  ا
شهرداری همدان درباره پیروزی 
تیمش مقابل ون پارس می گوید: 
»فکر می کنم یکی از جذاب ترین 
بازی های لیگ بود. از دقیقه یک 
تا دقیقه ۹۰ هر دو تیم شانس 
هر  و  شتند  ا د دی  یا ز گلزنی 
لحظه می توانست نتیجه تغییر 
کند. احساسم این است که ما 
می توانستیم خیلی زودتر با توجه 
به موقعیت هایی که در نیمه اول 
داشتیم کار را تمام کرده و بازی 
را سخت نکنیم.« او با اشاره به 
اهمیت این پیروزی می گوید: 
»پیروزی بزرگی بود چرا که ما در 
مقابل شهر و تیمی بازی کردیم 
که شاید بودجه این تیم به اندازه 
کل بودجه استان همدان باشد.«

 z نیمکت

 محســن بیاتی نیــا ســرمربی خوشــه طلایــی ســاوه دربــاره شــرایط ایــن تیــم در 
دو هفتــه نخســت لیــگ دســته اول فوتبــال ایــران می گویــد: »وقتــی بــه خوشــه 
طلایــی اضافــه شــدم، زمــان بســیار کمــی بــرای آماده ســازی داشــتیم. از لحــاظ 
روانی با بازیکنان کار کردیم و به آنها افتخار می کنم که طی دو جلسه تمرینی 
توانســتند یــک تاکتیــک بســیار ســخت را در مســابقه اجــرا کننــد. بــا ایــن حــال 

بایــد خیلــی تــلاش کنیــم و کار زیــادی پیــش روی مــا اســت.«

حمید مطهری سرمربی نساجی که  تیمش از داوری بسیار ضرر کرده 
است در این باره می گوید: »امسال سعی کرده بودم در مورد داوری 
صحبت نکنم و حرفه ای رفتار کنم و اصول خودم را داشته باشم. بعد 
از اشتباه بازی سپاهان گفتم که صحبتی ندارم. بعد از بازی ملوان که 
چهار متر گل آفساید خوردیم، صحبتی نکردم. بعد در بازی سوم، اتفاق 

دیگری که بسیار واضح بود.«

یکی از اتفاقات جالب توجه در اردوی سپاهانی  ها نیمکت نشینی امید 
نورافکن برای دومین بازی پیاپی بود. مورایس که در مصاف با گل گهر 
تصمیم به استفاده از زکی پور گرفته بود و این بازیکن هم موفق به 
ثبت دو گل مقابل تیم سابقش در سیرجان شد، در مصاف با فولاد 
خوزستان هم به ترکیب اصلی رسید تا بار دیگر نورافکن از روی نیمکت 

کارش را آغاز کند.

محسن بیاتی نیا: حمید مطهری: امید نورافکن

کار زیادی پیش روی ما است با وجود اشتباهات واضح داوری، هیچ صحبتی نکردم ملی پوشی که در باشگاهش نیمکت نشین است
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شــرایط تیم برای بازی با 
پرسپولیس چطور است؟

خــدا را شــکر تــا اینجــای کار خــوب 
نتیجــه گرفتیــم. مــا بــه غیــر از بــازی 
صنعت نفــت آبــادان در بقیــه بازی ها 
خوب کار کردیم. بازی با صنعت نفت 
هــم مقصر خودمــان بودیم که نکات 
کادرفنــی را بــه نحــو احســن انجــام 
ندادیم اما همان باخت شوک خوبی 
بــرای تیم بــود و درس عبرتی شــد که 
هیــچ تیمــی را دســت کم نگیریــم و 
خودمان را از قبل برنده بازی ندانیم. 
خــدا را شــکر این درس عبــرت باعث 
شــد مقابــل تراکتور خوب بــازی کنیم 
و همــان چیزی که کادرفنی خواســت 
را اجــرا کردیــم. امیدوارم ایــن روند را 

تــا آخــر فصل داشــته باشــیم.
شرایط هوادار ظاهراً تا الان 

خــوب بوده؛ هم به لحاظ مالی و 
هم آرامش تیمی...

بلــه، همه چیز خــوب بوده و به لحاظ 
مالــی هــم مدیریــت تــا الان بــه همه 
تعهداتــی کــه بــه بازیکنــان داده بود، 

عمــل کرده.
به لحاظ امکاناتی چطور اســت؟

طبیعــی اســت کــه نمی توانیــم در 
حــد تیم هــای صنعتــی باشــیم چــون 
اینجــا مدیــران از جیــب خودشــان 
هزینــه می کننــد اما همــه چیز در حد 

معقــول اســت.
این هفته هم بازی ســخت و 

مهمی مقابل پرسپولیس دارید.
بلــه، همانطــور کــه گفتیــد بــازی 
خیلــی ســخت و مهمــی اســت. 
یکــی  ل  ســا هــر  لیس  پرســپو
ســت  ا ن  یــرا ا ی  ین هــا بهتر ز  ا
و تماشــاگران زیــادی هــم دارد. 
بــازی خیلــی ســختی داریــم کــه 
امیــدوارم بتوانیــم نمایــش زیبــا و 
تماشاگرپســندی داشــته باشــیم 
کــه همــه لــذت ببرنــد و در نهایــت 
همراه با نتیجه برای تیم ما باشــد.

فکر می کنی بتوانید از 
پرسپولیس امتیاز بگیرید؟

صددرصــد. مــا می خواهیــم فوتبــال 
خوبــی انجــام دهیم و امیــدوارم همه 
شــرایط طــوری پیش برود کــه همراه 

بــا نتیجه باشــد.
اما پرسپولیس مهاجمان خوبی 

دارد کــه این روزها خیلی در مورد 
آنها صحبت می شود.

و  ل  ســتقلا ا کــه  ســت  ا طبیعــی 
پرســپولیس و هــر تیم دیگــری که به 
لحــاظ مالــی شــرایطش اوکــی باشــد 
مهاجمــان خوبــی بــه خدمــت بگیرد. 
پرســپولیس هــم ۲ مهاجــم خیلــی 
خــوب گرفتــه کــه مــن در مــورد آنهــا 
نمی خواهــم نظر بدهم و هر بازیکنی 
گرفتند قابل احترام اســت. همانطور 
کــه گفتیــد در مــورد مهاجمــان ایــن 
تیــم صحبــت زیــاد اســت امــا مــا 

تمــام تمرکزمــان روی بــازی اســت 
و می خواهیــم بهتریــن عملکــرد را 

داشــته باشــیم.
در مورد ورزشــگاه محل برگزاری 
بــازی چه نظری داری؟ اول قرار 

بود در آزادی باشــد اما بعد به 
دستگردی رفت...

شــرایطی ایجــاد شــده و مدیرعامــل 
مــا دســتگردی را انتخــاب کــرده کــه 
کامــلاً حــق مــا اســت. دســتگردی 
بــرای تیــم مــا خوش یمــن اســت کــه 
امیــدوارم ایــن رونــد بــاز هــم ادامــه 
داشــته باشــد. در مــورد بــود و نبــود 
تماشــاگر نمی توانــم نظــر بدهــم امــا 
امیــدوارم همه اتفاقــات جوری پیش 
بــرود کــه شــورای تأمین اجــازه بدهد 
تماشــاگران بــه ورزشــگاه بیاینــد و به 
زودی شــاهد حضــور تماشــاگران در 
همــه ورزشــگاه های ایــران باشــیم. 
حضــور زنــان در ورزشــگاه هــم اتفاق 
خیلی خوبی است و خیلی ها سالیان 
ســال دنبــال ایــن اتفــاق بودنــد کــه 
در نهایــت رخ داد. امیــدوارم ایــن 
رونــد تداوم داشــته باشــد و داســتان 
گیــر دادن فیفــا یــک هفتــه، ۲ هفتــه 
نبــوده و بــاز هــم روز از نــو و روزی از نو 
نباشــد. اگر بحث زیرساخت هاســت 
آن هــم بایــد زودتــر حــل شــود تــا 
بانــوان عزیــز هم بــه ورزشــگاه بیایند 
و بــازی تیم هــای مــورد علاقه شــان را 
از نزدیــک ببیننــد و از فوتبــال لــذت 

ببرنــد.
ایــن فصل هوادار چه هدفی را 

دنبال می کند؟
خــب امســال شــرایط نســبت بــه 
پارســال فــرق کــرده. پارســال اولیــن 
فصــل حضــور در لیــگ برتــر بــود امــا 
حــالا اســتراتژی فــرق دارد و باشــگاه 
و تیــم بــه بالای جدول فکــر می کنند. 
زیرســاخت ها و شــرایط هــم مهیــا 
اســت تــا جــزو بالانشــین ها باشــیم.

منظــور از بالا تا کجای جدول 
است؟

مــا   . شــد با معقــول  کــه  جــا  هــر 
نمی توانیــم بــرای قهرمانــی بجنگیــم 
 ۷۰۰ چــون اکثــر مدعیــان بــالای 
میلیــارد تومــان هزینــه کردنــد امــا 
می خواهیــم جایــگاه خوبــی داشــته 

. شــیم با
شــما سابقه گلزنی به تیم های 

پرســپولیس و استقلال را داری. 
این بازی هم گل می زنی؟

مهم نیســت من گل بزنم یا نه. اما به 
هــر ۲ تیــم گل زدم و واقعاً گل زدن به 
ســرخابی ها لذتبخش اســت. مهم تر 
از آن نتیجه گیــری اســت. پــس فرقی 

نمی کنــد چه کســی گل بزند.

ورزشگاه دستگردی برای مان خوش یمن است

عباسیان: گل زدن به استقلال 
و پرسپولیس لذتبخش است

معیــن عباســیان بازیکــن هــوادار تهــران کــه برای بازی با پرســپولیس آماده شــده، امید زیادی دارد که از تیم صدرنشــین لیگ امتیاز بگیرند. عباســیان معتقد اســت ورزشــگاه 
دســتگردی بــرای تیمــش خوش یمــن اســت و تــاش می کنــد باز هم به پرســپولیس گل بزنــد چون گل زدن به ســرخابی ها برایش لذتبخش اســت.

میثم بائو معاون باشگاه نساجی درباره 
تساوی این تیم مقابل پیکان می گوید: 
»بازی در نیمه اول پایاپای دنبال شد. 
توپ و میدان را در اختیار داشتیم اما دو 
تیم موقعیتی نداشتند. نیمه دوم دیگر 
بحث فنی نداشتیم چون سر تیم ما را 
بریدند. داور برای ما پنالتی نگرفت و به 
شکل عجیبی ایوب کلانتری که داشت 
بازیکنان را در دعوا از هم جدا می کرد، 
اخراج کرد. ده نفره شدیم و وضعیت 
از قبل بدتر شد .فوتبال ایران همین 
است. مگر در لیگ برتر چقدر می توانیم 

موقعیت ایجاد کنیم و دچار اشتباه 
شویم. در لیگ برتر با یک نا داوری سه 
امتیاز از دست می رود. خواهش دارم به 
این تیم نگاه کنند. ما هم هوادار داریم 
و مردم در کنار این تیم هستند. مردم با 
خوشحالی این تیم خوشحال می شوند 
و با شکست تیم ناراحت می شوند. نباید 
وضعیت این گونه شود. باید نظارت و 
دقت بیشتر شود. کمک داور ویدیویی 
را زودتر بیاورند و نمی دانم چرا تاکنون 
این فناوری ساده را نتوانستند به ایران 
بیاورند.« او در حمایت از سرمربی تیم 

اینطور می گوید: »او بدشانسی آورد. اگر 
این شرایط برای تیم ما به وجود نمی آمد، 
باید ۷،8 امتیاز کسب می کردیم. مقابل 
سپاهان هم اگر دروازه بان شان اخراج 
می شد، شرایط تغییر می کرد. فوتبال 
که  می کنند  ی  ر کا  . ست همین ها
شیرازه تیم ما از هم بپاشد. باشگاه و 
مدیرعامل از مطهری حمایت می کنند 
چون او مظلوم واقع شده است.« بائو 
همچنین با گلایه از سازمان لیگ در 
رابطه با وضعیت ورزشگاه دستگردی 
اینطور می گوید: »چرا باید در ورزشگاه 

دستگردی که شرایط حضور هواداران را 
ندارد و از نظر امکانات از وضعیت خوبی 
برخوردار نیست، بازی برگزار شود؟ بازی 
بدون تماشاگر یعنی چی؟ چرا بازی در 
این ورزشگاه بدون تماشاگر است؟« 
آنها آماده حضور بانوان در ورزشگاه 
شهید وطنی هستند: »ما یک سکوی 
جدا پشت دروازه بنا کردیم و شرایط 
برای حضور بانوان در ورزشگاه مناسب 
است. زیرساخت ها فراهم شده است 
و آماده حضور بانوان در ورزشگاه  شهید 

وطنی هستیم.«

 کمک داور ویدیویی را زودتر بیاورند

بائو: سر نساجی را بریدند

 zواکنش

طبیعی است 
که استقلال و 
پرسپولیس و 

هر تیم دیگری 
که به لحاظ 

مالی شرایطش 
اوکی باشد 

مهاجمان خوبی 
به خدمت بگیرد. 
پرسپولیس هم 

2 مهاجم خیلی 
خوب گرفته که 

هر دو  قابل 
احترام هستند

 z سؤال و جواب

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار


